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Verslag Algemene Vergadering 22/11/2022 
 

Start: 19u30                              Einde:21u30 
 
 
Aanwezig  
Leden dagelijks bestuur 
Voorzitter Dirk Overstraete, Ondervoorzitter Dominiek Segaert, Penningmeester Patrick Prophète, 
Anne Bailyu, Johan Cabooter, Martine Callewaert, Christine Daeninck, Danny Jones, Danny Lannoy, 
Yves Merlevede, Luc Van Rillaer. 
Verenigingen (lijst in bijlage) 
71 verenigingen 
1 nieuwe verenigingen – voorstelling aan de cultuurraad 
2 deskundige 
3 adviesraden 
Vanuit het gemeentebestuur/Cultuurcentrum 
Schepen Annie Vandenbussche, Pedro Oosterlynck, An Uyttenhove   
 
Verontschuldigd/afwezig (lijst in bijlage) 
Verslaggever: An Uyttenhove 
 
1 Welkomstwoord door de voorzitter. 
 
De voorzitter verwelkomt de leden. 
 
 
2 Goedkeuring verslag vorige vergadering 27.04.2022 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
 
3 Bekendmaking nieuwe afgevaardigde voor Actieve Kunst. 
 
De bestuursleden van de Cultuurraad worden vertegenwoordigd uit diverse werksoorten, met 
name: ‘Algemene Vorming’, ‘Actieve Kunstbeoefening’, ‘Sociaal-Cultureel Werk’ en ‘Hobby/Vrije 
Tijd/Toerisme’. Omwille van het overlijden van Viviane De Schrijver, secretaris en bestuurslid van 
de Cultuurraad, dient voor het resterend bestuursmandaat (tot 31.12.2024) een nieuwe 
afgevaardigde te worden verkozen binnen de werksoort Actieve Kunstbeoefening. 
 
Volgende kandidaten werden door de vereniging binnen “Actieve Kunst” aangeduid om verkozen te 
worden: 

-Herman De Vriendt Canticamare) 
-Judith Vanosmael (Le Cygne) 
-Philip Vermeulen (Orgelcomité Margareta) 
-Marc Coppens (Heliopsis)  

 
Na stemming wordt volgende kandidaat met de meeste stemmen gekozen & aanvaard:  
Marc Coppens 
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4 Verwelkoming nieuwe afgevaardigden. 
 
Judith Vanosmael (Dansgroep Le Cygne) 
 
 
5 Voorstelling nieuwe verenigingen. 
 
VIEF, Bridge Knokke-Heist 
Toelichting door de vereniging. Hebben momenteel 45 leden en spelen elke donderdag bridge in de 
residentie Cypres.  
Kandidaatstelling aanvaard.  
 
 
6 Vieringen en medailles 
 
Vanuit de Cultuurraad worden bij een 25-50-75-100 jarig bestaan zilveren & gouden medailles 
uitgereikt in het kader van ‘Cultuurverdienste’. Via de website van de Cultuurraad kan je een 
aanvraag doen. Op 27.11.2022 om 11 uur in de Sint Niklaaskerk te Westkapelle vindt het 
Cultuurfeest met de uitreiking van de medailles plaats.  
 
7 De Warmste Vrijetijdsmarkt 18.12.2022 en Het vrijetijdsweekend editie 2023 
 

 
 
De warmste vrijetijdsmarkt   
13-17 uur – 18 december 2022 – Zaal Ravelingen  
  
Programma  
Buitenplein- outdoor  
Op het winterse buitenplein beleef je de magische kerstsfeer onder de gezellige shelter. Laat je 
bekoren door dampende winterse lekkernijen, knetterende vuurtjes, verwarmde zithoekjes, 
muziek, straatanimatie en een gulle kerstman. We trekken het publiek aan en nodigen hen uit om 
ook binnen een kijkje te nemen!   
Kinderen kunnen een kerstwens deponeren in de brievenbus van de kerstman en maken kans op 
duo-tickets voor een familiefilm of familievoorstellingen in het Cultuurcentrum.   
Binnenplein - indoor  
Het binnenplein is dé plek om vrienden, familie en bezoekers uit te nodigen en te ontmoeten. Je 
kuiert langs de gezellige verenigingen- en vrijwilligerskraampjes, ontdekt het vrijetijdsaanbod en 
geniet van hapjes, drankjes of leuke hebbedingen. Hier bruist het volop van gezelligheid & sfeer. 
Passeer ook eens langs de gezellige indoorwinterbar of koop voor de kerstdagen enkele 
champagneflessen, integraal ten voordele van het kansenfonds te Knokke-Heist.  
 
Communicatie 
Begin december wordt via diverse kanalen ingezet op brede communicatie. Help je mee?  
Geef een seintje via an.uyttenhove@knokke-heist.be als je ook een affiche wil ophangen of 
flyers verdelen via jouw vereniging.  
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Vrijetijdsweekend 2023 
Datum: 1, 2 & 3 september 2023  
Tijdstip: 11 - 15 uur 
Locatie: Tuin Cultuurcentrum 
 
Plan A: outdoor tuin CC – Plan B: indoor benedenhal CC 
Wat? Zelfde concept 
    - Vrijdag 1 september: MUZIEKBAR 
    - Zaterdag 2 september: ACTIVITEITENDAG voor jongeren 
    - Zondag 3 september: VERENIGINGEN- & VRIJWILLIGERSMARKT + randactiviteiten 
 
De verdere uitwerking wordt in het voorjaar 2023 uitgevoerd. Alle verenigingen worden tijdig 
geïnformeerd.  
 
Vragen: 
-Wanneer kan je inschrijven voor de zomereditie van het vrijetijdsweekend?  
Vanaf juni worden de verenigingen geInformeerd om zich hiervoor in te schrijven. 
-Voor de jeugdverenigingen ligt deze datum moeilijk met de startweekends van de 
jeugdvereniging die op (eigen) locatie worden georganiseerd.  
De organisatie is zich bewust daarvan. We stemmen af wat we ten aanzien van de 
jeugdverenigingen alsnog kunnen doen.  
 
 
8 Toelichting informatiedragers ledborden/socio-culturele borden 
 
Claus Brusselle van team communicatie licht toe.  
Binnen de dienst communicatie/marketing zijn er 2 pijlers, met name: beleidscommunicatie (pers 
en public Relations, interne communicatie,…) & promotionele communicatie (marketing en 
evenementen).  
 
Hoe wordt gecommuniceerd?  
-Via print (TamTam, KH Magazine, brochures, folders, flyers, affiches, advertenties…) 
-Via digitale media (KH vandaag, persberichten, Facebook, Google Advertising, sociale media, 
nieuwsbrieven, …) 
 
Hoe maak ik mijn activiteit kenbaar?  
Voor algemene publiciteitsaanvraag om in de kalenders te komen van de website + brochures dien 
je je aanvraag te doen via www.knokke-heist.be – E-loket – Publiciteit voor je evenement. 
Voeg zeker ook TEKST en FOTO toe. Hou hier rekening met een doorlooptijd van 6 weken tot 3 
maand.  
Ofwel  
Voor de aanvraag van een persbericht voor TamTam, Nieuwsbrief naar pers … dien je een een mail 
te sturen met je info naar commuicatie@knokke-heist.be. 
Hier is de doorlooptijd korter, dit kan binnen de 2 weken.  
 
Als vereniging kan je ook in de “seizoensbrochure” van het Cultuurcentrum staan ALS je een 
evenement organiseert binnen een gemeentelijke structuur zoals het Cultuurcentrum, Zaal 
Ravelingen of de Sint-Niklaaskerk.  
2x per jaar wordt vanuit het Cultuurcentrum een mailing gestuurd indien je hier gebruik van wenst 
te maken. De deadline voor deze brochure is vaak wel 4 maand vooraf jouw evenement. Dit is 
voor de verenigngen niet altijd haalbaar. De dienst communicatie is zich hier bewust van.  
 
Vragen: 
-Is het mogelijk om doelgerichter in Nederland campagnes voor Knokke-Heist te voeren zodat niet 
enkel grootte groepen jongeren aangetrokken worden tot Knokke-Heist en het hier onveilig 
maken? De problematiek van dit gegeven ligt niet enkel aan de communicatie, maar de 
campagnes worden in de toekomst nog doelgerichter aangepakt.  
-Ln24 is een Brusselse zender waarop ook gepubliceerd wordt, specifiek naar Franstaligen.  
-De verenigingen vragen ook een bevestiging van de dienst communicatie als ze een aanvraag 
doen voor publiciteit. De dienst Communicatie zal dit opvolgen.  
-Welke activiteiten worden opgenomen in TamTam? Het meeste wordt opgenomen. Wat 
bijvoorbeeld niet meer, zijn alle sportwedstrijden.  
-Is er ook communicatie naar Sluis/Ede toe? Ja. TamTam wordt daar ook verspreid.  
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-Wat doet Knokke-Heist meer of minder dan andere gemeenten. Knokke-Heist kiest voor kwaliteit 
en doelt niet op het aantrekken van grote massa’s volk/toeristen.  
-De verenigingen vragen ook meer toegang tot digitale borden? De dienst communicatie/het 
bestuur heeft hier de richtlijnen rond bepaald. Er kunnen ook maar een 6-tal digitale affiches per 
‘loop’/periode uitgehangen worden.  
 
 
9 Verslag commissie erfgoed en straatnaamgeving: Danny Lannoy 
 
Korte toelichting wat de voorbije maanden werd behandeld:  
-Op 24 april vond erfgoeddag plaats bij het Museum.  
-Op 24 juni werd het Sincfala Museum omgedoopt tot “HEY”, een belevingscentrum.  
-Er is aandacht voor het collectiebeleid. 
-Er zijn enkele nieuwe straatnamen verkozen. 
-Er zijn schilderijen aangekocht. 
-Er zijn diverse doeken her opgehangen of weggehaald. Er wordt gepleit deze op een betere 
locatie te voorzien en het ontbrekend Iconisch doek (Paul Parmentier) op de zolderverdieping 
terug op te hangen, volgens een afgeleverd plan van de commissie. 
-De niet-vergunde grafzerken rond Margaretha werden weggehaald conform de wettelijke 
bepalingen, ondanks negatief advies van de commissie. De voorzitter en de commissie betreurt de 
weinige interesse van het gemeentebestuur voor het funerair erfgoed. 
 
Vragen: 
-Het is een mooi initiatief dat het gebouw van Boerenhof is vernieuwd. Verenigingen zouden ook 
graag daar gebruik van maken. Kan dit?  
Momenteel is de zaal nog steeds in opbouw. Van zodra dit klaar is kan dit in gebruik genomen 
worden. 
 
 
10 Verslag commissie Cultuurhuis en Beelden in de Stad: Johan Cabooter 
 
Korte toelichting wat de voorbije maanden werd behandeld:  
Cultuurcentrum 
-Aandacht voor licht, lucht en warmte. 
-Gebruikscomfort naar toiletten onthaal en bib. 
-Er komt een Reginale UITpas waarbij je punten kan sparen en ruilen. Dit start vanaf 16.01.2023 
voor het gemeentelijk aanbod en wordt verder uitgerold vanaf 1.09.2023 voor de vereningingen. 
-Er is een gebruikersonderzoek gevoerd betreffende het Cultuurcentrum/Bib. Hierin werd onder 
andere gevraagd om overdag meer te programmeren in het Cultuurcentrum. 
Zaal Ravelingen, werd besproken in functie van de gebruiksname. 
De bibliotheek wenst de doelgroep beter te bereiken en werkt eveneens rond herdenkingspoëzie. 
Met betrekking tot Erfgoed werden de bezoekerscijfers van HEY toegelicht en de 100-jarige 
vieringen van de verenigingen. 
Daarnaast:  
-Er werd een terugblik gedaan op 800 jaar Westkapelle. 
-De Eerste Parade in het kader van beelden in de stad werd besproken. 
-In het kader van Beelden in de Stad werd ook een “Charette” georganiseerd waarbij een 
driedaagse discussie met 5 experten werd gevoerd. Zijn we goed bezig? Wat zijn onze richtlijnen? 
Wat naar de toekomst toe? Men wil in buurten ook samenwerken met de buurt. Men wil zich ook 
richten op kunstintegratie, de omgeving wordt mee een onderdeel van het kunstwerk.  
-Er werden diverse adviezen gegeven en er is gesproken over de erezuil voor de 100-jarige 
verenigingen. 
 
Vragen: 
-De herdenkingstegels voor de 100 jarige verenigingen liggen in het nieuwe HEY een beetje 
verloren. Sommige tegels zijn betaald door Heist Leeft, maar gelegd door het Gemeentebestuur. 
Er komt binnenkort nog een 100 jarige vereniging (Cultuursmakers – vroeger VTB). Daarom moet 
een oplossing worden gezocht voor deze tegels. Er wordt gedacht aan een erezuil in het domein 
van HEY. De commissieleden brengen tegen de volgende vergadering hun ideeën mee om zo een 
advies naar het Gemeentebestuur te kunnen formuleren. 
-Renovatie CC: Apple vergadert veel in het CC. Men heeft problemen met het netwerk. Dit is voor 
de vereniging noodzaak. Dit wordt verder intern in het Cultuurcentrum opgevolgd.  
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-Er wordt de vraag gesteld of de PC’s in de Bib kunnen vernieuwd worden. Ondertussen ontvingen 
we bericht van de bib dat dat de publiekspc's van de bibliotheek midden oktober allen reeds 
vervangen werden. Het aantal pc's werd bovendien uitgebreid naar 8, waarvan 4 boven en 4 
beneden. 
 
11 Mededeling andere adviesraden en Gemeentebestuur 
 
Toelichting Pedro Oosterlynck: UITPAS 
De nieuwe UITpas is een Vlaams initiatief waarop we met de regio Brugge op intekenen.  
9 van de 10 gemeenten uit de regio doen mee. Enkel Zedelgem past.  
Maar Knokke-Heist, Damme, Beernem, Oostkamp, Torhout, Jabbeke, Zuienkerke, Blankenberge en 
Brugge hebben elkaar dus wel gevonden om, samen met een regionale coördinator, de UITpas in 
de regio te lanceren.  
We vervangen dus de KH-UITpas door de 'Vlaamse' UITpas die veel meer mogelijkheden biedt. De 
nieuwe wordt verkocht vanaf 16/1/23, de oude tot 15/1.  
Aangezien de oude Uitpassen één jaar geldig zijn, zal er een overlap zijn waarin zowel de 'oude' 
als de nieuwe Uitpassen geldig zijn. Het centrale doel van de nieuwe UITpas is vooral om mensen 
aan te zetten om deel te nemen aan het brede vrijetijdsaanbod (en dus ook het aanbod van Jeugd, 
Sport, de verenigingen, …). Per deelname zal je punten kunnen sparen die je vervolgens kan ruilen 
voor voordelen. Anderzijds is de UITpas ook een systeem waardoor MIA’s (Mensen In Armoede) 
goedkoper kunnen participeren aan vrijetijdsparticipatie. MIA betaalt maar 20% van de ticketprijs. 
De invoering van de UITpas gebeurt stapsgewijs.  
Vanaf 16 januari zal je de pas kunnen gebruiken voor het gemeentelijke aanbod. Vanaf 1 
september ook voor het aanbod door verenigingen.  
In het voorjaar van ‘22 worden de verenigingen gebrieft over het concept en hoe ermee aan de 
slag te gaan.  
Op 15/12/22 wordt de UITpas voor de regio Brugge in de pers gelanceerd. In Scharpoord zal een 
zuil staan waar je per dag een puntje kan sparen.  
 
Toelichting Schepen Annie Vandenbussche: 
-Schepen Annie Vandenbussche wordt vanaf 1 januari 2023 opgevolgd door schepen van Cultuur 
Astrid Mestdagh.  
-Er zijn budgetbesprekingen geweest. Waarbij de ‘riem’ moet aangehaald worden, hoewel het voor 
Knokke-Heist meevalt. Er wordt gelukkig niet bespaard op Cultuur.  
-Enkele verenigingen zijn ‘VZW’. Er is een overgangsjaar, maar elke VZW moet zijn statuten 
aanpassen. Vanuit het gemeentebestuur wordt een infoavond georganiseerd. Meer informatie volgt 
nog.  
-De schepen dankt ook de verenigingen voor het vertrouwen in het bestuur en hoopt dat de 
verenigingen na de moeilijke (corona)jaren opnieuw de moed hebben gevonden zich voor 100% in 
te zetten.  
 
 
12 Varia 
 
-Vermelding op de website van de Cultuurraad: Indien je gegevens wil aanpassen, geef dit door 
via cultuurraad@knokke-heist.be 
 
-Oxfam Wereldwinkel zoekt een ruimte, die geschikt is voor een winkel Knokke-Heist. Zij moeten 
de huidige winkel op het Abraham Hansplein verlaten tegen 31 juli 2023 omdat het gebouw wordt 
afgebroken. Ken je iemand met een hart voor Fair Trade die hen hiermee kan helpen? Men zoekt 
een (winkel) pand, lokaal of andere ruimte in Knokke-Heist, goedkoop of liefst gratis als het kan. 
Alle mogelijkheden kunnen besproken worden. Alle tips en ideeën zijn zeer welkom. Voorstellen 
om samen te werken met andere verenigingen of winkels kan ook.  
Oxfam Wereldwinkel bestaat net geen halve eeuw in Knokke-Heist. Onder impuls van Oxfam 
Wereldwinkelvrijwilligers, vrijwilligers uit divers verenigingen en het gemeentebestuur, behaalde 
Knokke-Heist in 2010 de titel van Fair Trade Gemeente. 
Men handelt vanuit een duurzaam partnerschap met kleinschalige producenten. Dit alles met 
respect voor mens en milieu. Heb je dus een pand, een idee, een tip of eender welk voorstel voor 
medewerking? Mail naar knokke-heist@oww.be of een seintje naar T 0476 88 53 06. 
 


